
 

  



 

 

 

 

 

  

      

OBČASNÍK 
Září 2022 
 



Vážení spoluobčané, 

   Horké léto nás pomalu opouští a dostáváme se pomalu 
do konce roku, který nám přinesl opět více starostí než 

radostí. Opominu nekonečný Covidový boj a dění v Evropě 
ohledně Ukrajiny a budu se raději věnovat našim lokálním 

děním a problémům. A vezmu to postupně od zimních 
měsíců.   

Koncem února jsme uspořádali oslavu Masopustu a 
s přihlédnutím k tomu, že jsme tuto akci uskutečnili 

poprvé bez zkušeností se vše povedlo a zúčastněným 
velice líbilo. Zúčastnili se místní i přespolní a všichni se 

snažili dostát tradicím svými maskami nebo bohatým 
pohoštěním. Zastávky u domů a pohoštění od občanů 
bylo úžasné a konečné pohoštění u budovy obecního 

úřadu nebylo již možno spořádat. Akce byla opravdu 
povedená a přáním je, aby se při dalším průvodu 
zúčastnilo více občanů, jde o zábavu a přátelské setkání 

s dobrotami, které k životu na vsi patří! 

 

U rozhledny Sokolí vrch jsme posledního dubna 
uspořádali pálení čarodějnic. Byla vyhlášena soutěž o 
nejhezčí, nebo vlastně nejošklivější čarodějnici. Přiletělo 

jich opravdu hodně a byly krásné a krásně ošklivé. 
Připraveno bylo pohoštění, společný oheň, kde byly i 
nějaké čarodějnice dle zvyku upáleny a zábava 

pokračovala do nočních hodin s doprovodem hudby.  



A protože se snažíme tyto akce pořádat hlavně pro děti, 
proběhl dne 12.6.2022 dětský den u naší mateřské školy.  
Na přípravě se podílelo mnoho našich občanů a děkuji jim 

tímto. Děti plnily mnoho úkolů a za jejich snahu byly 
náležitě odměněny. K zábavě jim hrála muzika, byl 
nafouknut obrovský hrad se skluzavkou a před 

ukončením je pobavila i balónková Evička.  

Na všechny výše uvedené akce nám počasí přálo a všichni 
jsme si to myslím užili, děkuji všem zúčastněným, a 

hlavně členům kulturního výboru za práci s tím spojenou. 

Když jsme u dění v obci, nesmím zapomenout ani na 
Vítání občánků, které se snažíme pořádat každý rok podle 

narozených dětí. Vítání občánků připravila ředitelka 
mateřské školy a s dětmi navodili příjemnou atmosféru 
svým představením. Přivítali jsme pět nových občánků, 

Jindřicha Röslera,  Majdalenu Šmalclovou, Oldřišku 
Matějkovou, Nelu Forró a Emu Koláčnou. Akce proběhla i 
za malého breku , který ale podtrhl krásnou atmosféru 

této události.  

Bohužel v evidenci obyvatel evidujeme i druhou stranu a 
tou jsou úmrtí. Vzpomeňme tedy pana Antonína Zdicha a 

pana Václava Kostohryza.  

Zastupitelstvo obce opustil v březnu místostarosta, pan 
Michal Frič. Ze zákona byl dosazen nový člen, Ing. Karel 
Čech, který funkci zastupitele přijal a doplnil počet členů 

na 9 zastupitelů. Zastupitelstvo obce si dosud nezvolilo 
nového místostarostu. Dále se usneslo na snížení počtu 

zastupitelů z 9 na 7 členů. Znamená to, že od nového 
volebního období bude mít obec Dobrná pouze 7 
zastupitelů. Volby do obecních zastupitelstev budou 

probíhat ve dnech 23 – 24.9.2022 v budově obecního 
úřadu, jak jste zvyklí. 



Mluvíme-li o rozhodnutí zastupitelstva obce, nesmím 
zapomenout na příspěvek důchodcům nad 65 let 
v hodnotě 3000,- Kč, který byl vyplacen během měsíců 

června až srpna 2022. Tímto příspěvkem jsme chtěli 
pomoci při extrémním zvyšování cen energií a potažmo i 
ostatních služeb a výrobků.  

V uplynulém období se podařilo dokončit plot z čelní 
strany mateřské školy a vyřešit tak i parkování před MŠ. 
Během prázdninového uzavření MŠ se také 

zrekonstruoval a uzavřel tříkomorový septik a do 
místností, které jsme v loňském roce rekonstruovali se 
dovedlo topení včetně tří nových radiátorů. Z důvodu 

úspory a cenám energií se budeme snažit v MŠ topit 
dřevem a uhlím.  

Během roku se postupně opravovaly cesty, a to na Folge, 

kde se bude dle vyhlášení dotačních titulů pravděpodobně 
v následujícím roce pokládat nový povrch, asfalt. 
Upravena byla taktéž cesta k rozhledně Sokolí vrch. Pro 

opravy těchto cest byla využita „broušenka“, kterou nám 
zhotovitel nových cest na Benešovské ulici, zdarma dodal.  

Když jsem zmínil cestu k rozhledně Sokolí vrch, bude dle 

projektu po obou stranách na podzim tohoto roku 
vysázena alej. Druhy stromů nám určilo CHKO České 
středohoří. Nepůjde o jednotnou dřevinu, ale alej bude 

různorodá. Samozřejmostí bude i ochrana stromů proti 
okusu zvěří. Funkce této aleje je krajinotvorná a zároveň 

zamezí vjezdu vozidel na pozemky mimo komunikaci. Tato 
akce je do poslední koruny hrazena z dotačního titulu 
Ministerstva životního prostředí. Realizaci provede 

Střední škola zahradnická a zemědělská z Děčína-
Libverdy.  

Během Jarních měsíců se stihlo ošetřit stromy v zahradě 

mateřské školy. Některé stromy byly vzhledem k jejich 



stavu již pokáceny, ale většina stromů se jen prořezala, 
odstranily se suché a popraskané větve. Souběžně s touto 
akcí byla také dočištěna ulička od kapličky k Trpkům, kde 

se stromy staly již nebezpečnými pro občany a nemovitosti 
pod touto uličkou.  

Při každé příležitosti si neodpustím nějaké slovo 

k odpadům. Jde totiž o globální, stále sílící problém, který 
ale lze řešit i lokálně, minimálně ho lze ovlivnit! 
K dispozici jsou v obci 3 velké kontejnery na bioodpad. 

Prosím, umisťujte do těchto kontejnerů POUZE drcený, 
popřípadě jemně sekaný odpad biologického původu 
z vašich pozemků! Nelze do nich ukládat kusové dřevo, 

stavební materiály, nábytek, pneumatiky…. Vyjmenoval 
jsem věci, které v těchto kontejnerech opravdu 

nacházíme. Třídění kontejneru, pokud se takovéto věci 
uvnitř objeví, je poměrně nákladná záležitost.  
Snažme se odpad opravdu třídit, je to jediná možná cesta 

do budoucnosti v této oblasti. K dispozici vám jsou 
nádoby na tříděný odpad, když bude potřeba, přidáme! 

 
 

Zde podotýkám – tetrapaky (krabicové obaly) lze ukládat 
do nádob na plasty (žlutých) a to i volně bez oranžových 



pytlů. Na třídících linkách je toto již tříděno. Děkuji za 
vaši snahu! 

V nadcházejícím období proběhnou sice změny ve složení 
zastupitelstva obce, ale zajisté se nezmění nic ve vztahu 

Obecní úřad a občan. Připravované projekty a fungování 
kanceláře úřadu zůstanou nezměněny. O výsledku voleb 

a následném složení zastupitelstva budete ihned 
informováni. Přijďte svým hlasem vyjádřit svůj názor.  

 

Otevírací doba krámku:  

Pondělí – Pátek : 7:00 – 18:00 hod. 
   Sobota:         08:00 – 13:00 hod. 

   Neděle:          08:00 – 12:00 hod 

Polední pauza: 12:00 – 13:00 hod. 

Pro upřesnění zde ještě otevírací doba Pošty partner: 
 
Pondělí, středa, pátek :  07:00 – 11:00 hod. 

Úterý, čtvrtek: 12:30 – 16:00 hod. 

 

Na závěr bych chtěl opět poděkovat všem, kteří se 
jakoukoliv měrou podílí na fungování naší obce.  

Je důležité, o to více v této době, udržovat soudržnost 

mezi lidmi a být vůči ostatním nápomocný a často 
tolerantní! 

Přeji vám klidný, barevný a pokud možno hřejivý podzim! 

 

Petr Dvorský, starosta obce Dobrná                        


